
 

Skolebestyrelsesmøde  

Onsdag d. 5. maj 2021  

Kl. 17.00 – 19.15 

 

Mødet holdes on line på  

 

 https://ds.whereby.com/uffe  
 

 

Forældrerepræsentanter: Tanja Terndrup (formand) 
Signe Bloch-Krarup (næstformand) 
Ellen Jensen 
Anette Haslund 
Mona Kjær Nielsen 
Pia Asta Winther  
Hans Grarup 

Mor til Dicte i Junior 
Mor til Alexander på Salamanca 
Mor til Jonas i Ung 
Mor til Tobias i Ung 
Mor til Sebastian i Ung 
Mor til Kristoffer i Indskolingen 
Plejefar til Matias i Indskolingen 

Forældresuppleanter:  
 

 

Medarbejderrepræsentanter Mie Geert 
Karen Faaborg 

 

Ledelsesrepræsentanter Uffe Lilholm 
Helle Pontoppidan 
 

 

Afbud:  
 

 

 

 

 

1. punkt 
17.00 / 3. min 
 

Godkendelse af dagsorden 
 

Ansvarlig: Tanja 
 

Sagsfremstilling: Formålet er at alle i bestyrelsen er enige om dagsorden. 
 

Bemærkninger:  
 

Beslutning: Godkendt 
 

https://ds.whereby.com/uffe


  

2. punkt 
17.03 / 2 min 
 

Godkendelse af referat fra 7. april 2021 (bilag 1). 
 

Ansvarlig: Tanja 
 

Sagsfremstilling: Referatet har været sendt rundt til godkendelse i forlængelse af mødet.  
 

Bemærkninger:  
 

Beslutning: Godkendt 
 

 

3. punkt 
17.05 / 10 min 
 

Opfølgning på punkter fra sidste møde 
 

Ansvarlig: Tanja 
 

Sagsfremstilling: Formålet med dette punkt er sikring af, at der følges op på beslutninger og 
drøftelser fra tidligere møde(r). 
 

 

Bemærkninger: - Vores procedure er pt. at referatet sendes ud til at alle bestyrelses- 
medlemmer som har mulighed for at kommentere. Efterfølgende retter 
Uffe/Helle/Ane referatet til og det sendes ud på skolens hjemmeside.  
 

Beslutning: Vi beslutter ikke at ændre noget, men tager det op på næste 
bestyrelsesmøde. 

 

 

4. punkt 
17.15 / 15 min 

Skolebestyrelsesmedlemmer til to ledige pladser 

Ansvarlig: 
 

Tanja  

Sagsfremstilling: 
 

Formålet er at få lavet en plan for hvordan skolebestyrelsen får fundet to nye 
forældrerepræsentanter som erstatning for Anette Haslund og Ellen Jensen. 
Anette ønsker at træde ud af bestyrelsen da hendes dreng dimitterer til sommer, 
mens Ellen Jensen ønsker at træde ud af bestyrelsen af andre årsager. 
 
Drøftelse samt beslutning af plan for at finde to nye skolebestyrelsesmedlemmer. 
 
 

Bemærkninger: 
 

Det er vigtigt at have en ligelig fordeling af repræsentanter fra alle afdelinger 
Man kan skrive ud til alle nuværende forældre og ringe til alle nye forældre. 

Beslutninger: 
 

Tanja, formand, ringer til alle nye forældre og Uffe, skoleleder, skriver ud på Aula til 
nuværende forældre. 

 

5. punkt 
17.30 / 20 min 

Arbejde med princip:   
 



 

Ansvarlig: Helle / Uffe 
 

Sagsfremstilling: Formålet er at få lavet; 
- et princip omkring god kommunikation mellem skole og hjem og som tager højde 
for EU regler omkring GDPR. 
- se på forretningsordenen omkring referatskrivning – herunder, hvornår er 
referatet godkendt? 
 

• 2. udgave med forslag til nyt princip om samarbejde mellem skole og hjem 
(bilag 2) Helle  

• Forretningsorden er medsendt som bilag jf. referatet fra sidste møde (bilag 
3). 
 

Drøftelse og evt. beslutning 
 

Bemærkninger: Bestyrelsen ønsker at der er nyhedsbreve 2 gange årligt. 
Nyhedsbreve fra ledelsen er overordnede tanker omkring økonomi, bygninger, 
ansættelser og overordnede pædagogiske indsatser. Det kan deles op i nyheder, der 
har praktisk karakter og fortællinger, der vedrører begivenheder på skolen. 
Teams laver den daglige information til forældrene 
Skolebestyrelsen laver en årsberetning 

Beslutning: Der arbejdes videre med princippet omkring ”skole/hjem samarbejdet” i PKU. 
Forretningsorden opdateres omkring referat og medsendes referatet fra dette 
møde. 
 

 

6. punkt 
17.50 / 15 min 
 

Tilbagemeldinger fra underarbejdsgrupper  

Ansvarlig: Tanja 
 

Sagsfremstilling: Formålet er at følge op på arbejdsgruppernes arbejde, planlægning mm, jf. de sidste 
to møder. 

- Forældreforedrag 
- Arbejds- og hyggefredag 
- Skolebestyrelsens temadag 
- Specialtropperne 
- Andet 

 
Gennemgang af eventuelle resultater fra arbejdsgrupper samt evt. tage beslutninger 
som er nødvendige for det videre arbejde i arbejdsgrupperne. 
 

Bemærkninger:  
 

Beslutning: Forældreforedrag afholdes 15.3 2022 
Arbejds- og hyggefredag aftales på næste møde 
Skolebestyrelsens temadag aftales på næste møde 
Specialtropperne har fået 10.000 kr. til tilskud til sofacykel. Skolen finansierer selv 
resten. 
Specialtropperne indkalder til generalforsamling, når det er muligt. 



 

 

7. punkt 
18.05 / 30 min 

Rigets tilstand og opfølgning på økonomi i alle afdelinger. 

Ansvarlig: Uffe 
 

Sagsfremstilling: Formålet er, at skolebestyrelsen får indblik i ”Rigets tilstand” og herunder 
indsatsområder helt overordnet samt den overordnede økonomi. 
 
Status og evt. drøftelse 

 

Bemærkninger: Samlet set vil vi få et underskud på ca. - 2.557.000 , hvis vi ikke laver nogle 

tilrettelser. 

Videnshus -488.000 

Kørsel -1.825.000 

Skole - -317.000 

SFO 75.000 

Der er forskellige årsager til disse tal.  

Kørselsafdelingen har overpræsteret. Der er kommet afgifter på busserne. Busserne 

er dyrere at købe pga. bl.a. sikkerhedsmæssige forhold. Vi har ikke fået refusioner 

for sygemeldinger. Der har ikke været en regulering ift. et stigende antal elever på 

skolen gennem flere år. 

På skolen er elevantallet reduceret i løbet af dette skoleår. Blandt andet pga. 

fraflytning. 

Vi har meldt ud, at tilrettelsen på Skole/SFO skal være gennem ansættelse af 1 lærer 
og 1 flyver færre. 
Tilrettelsen i forhold til kørsel skal ske gennem centrale tilrettelser, hvor vi håber at 
få nogenlunde samme takst som de private firmaer, der servicerer kommunens 
øvrige skoler. 
Vi er i gang med at genforhandle kontrakter i Videnshuset. Der kører en proces 
centralt omkring dette i kommunen, hvor flere sektorer er repræsenteret. 

Beslutning: Bestyrelsen bakker op omkring handlingerne omkring økonomien. 
Bestyrelsen ønsker fortsat at få information om Videnhusets funktion. 

 

8. punkt 
18.35/ 15 min 

Orienteringer, Nyt fra og spørgsmål til. 
 
 

Medarbejdere 
 

Indblik i det pædagogiske arbejde på Dybkær Specialskole. 
Mie og Karen informerer omkring, hvordan der arbejdes med neuropædagogik i 
praksis med eleverne. 
Bestyrelsen har ønske om en information omkring dette arbejde ift. konkrete 
redskaber i hjemmet. Gerne gennem en video. 

Formanden  
og evt. andre 

- Tilbagemelding fra dialogmøde mellem 
skolebestyrelsesformænd/skoleledere og Børne- & Ungeudvalget. 

På dagsordenen var primært Covid-erfaringer fra almenområdet. 



skolebestyrelses-
medlemmer 
 

Ledelse 
 
 

- Tilbagemelding på skolens APV og forældretilfredshedsundersøgelse. 
Vi arbejder fortsat med dette og tager det på næste bestyrelsesmøde. 

 

9. punkt 
18.50 / 5 min 
 

Evaluering af håndteringen af COVID-19 i perioden siden sidste 
skolebestyrelsesmøde (fast punkt) 

Ansvarlig: Uffe 
 

Sagsfremstilling: Formålet med punktet er at få evalueret håndteringen af COVID-19 i perioden siden 
sidste møde.  
 
Drøftelse og evt. beslutning om justeringer ift. håndtering af COVID-19 fremadrettet. 
 

Bemærkninger: Ingen bemærkninger. Vi er samme sted som sidste møde i håndteringen af Covid. 
Vi har haft et smitteudbrud i Salamanca. 

 
 

Beslutning: - 
 
 

 

10. punkt 
18.55 / 10 min 
 

Diverse mindre: 
 

Ansvarlig: Alle 
 

Sagsfremstilling: Formålet med punktet er at mindre temaer, som der ønskes afklaring på eller 
drøftet, kan gøres under dette punkt – uden formulering af formål. Det er formålet 
at de enkelte punkter afklares efter kortere drøftelser på max 3-6 min.  
 

- Evaluering af årets skolebestyrelsesarbejde. Tanja og Signe sender 
spørgsmål ud til forældrene, som vi evaluerer på næste møde. 

- Skolesamtalernes placering her i foråret. Ligger de for sent på året? (Tanja) 
Skole/hjem samtalerne ligger i perioden fra april til juni. Der er forskel på, 
hvornår det giver bedst mening i de forskellige afdelinger. 
 

Bemærkninger:  
 

Beslutning: 
 

 

 

11. punkt 
19.00 / 5 min. 

Evt. 
 

 Forslag om tilsyn, hvor det er med udgangspunkt i yogaundervisning. 
Opmærksomhed på at vi starter skolebestyrelsesmødet kl.17.00 



Der er en bekymring ift. kørslen på skolens parkeringsområde, hvor der bliver kørt 
stærkt, når eleverne går ind på skolen. Kan man sætte et skilt op, som signalerer, at 
der er gående børn. 
 

 

 

 

Mødekalender for skolebestyrelsen 2020-2021 
Ugedag Dato Kl.slet Sted Dagsordenspunkter 

Onsdag 12/8 17.00-19.30 Dybkær Specialskole  

Onsdag 30/9 17.00-19.30 Dybkær Specialskole  

Onsdag 4/11 17.00-19.30 Dybkær Specialskole  

Onsdag 27/1 17.00-20.00 Dybkær Specialskole  

Onsdag 3/3 17.00-19.30 Dybkær Specialskole  

Onsdag 7/4 12.00-19.30 Temadag  

Onsdag 5/5 17.00-19.30 Dybkær Specialskole  

 

 


